

Date : 31/08/2026

التاريخ : 2026/8/31

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer- DFM
Dubai – United Arab Emirates

سعادة/ حامد احمد على المحترم
الرئيس التنفيذي - سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Greeting

تحية طيبة وبعد

**Subject: Disclosure of the results
Board of Directors meeting of Orient
Insurance "PJSC" (the company)**

**الموضوع : الإفصاح عن نتائج إجتماع مجلس إدارة
شركة أورينت للتأمين " مساهمة عامة " (الشركة)**

We would like to inform you that the Company's Board of Directors meeting held on Monday 31th August 2026 at 10:00 am, the following decisions are taken: -

نود أفادتكم بأنه قد تم عقد إجتماع مجلس إدارة الشركة في تمام الساعة العاشرة صباحاً من يوم الاثنين الموافق 2026/8/31 وتم اتخاذ القرارات التالية :-

1. Approved of the minute of the pervious board meeting held on 03/08/2026.
2. Resolved to recommend increasing the company paid capital by 100% of its capital prior to the increase, through the issuance of bonus shares equal to AED 500 million, thereby increasing the Company's paid capital to AED 1 billion, and to amend Article (6) of the Articles of Association accordingly. The General Assembly shall be convened to consider the proposal, subject to the approval of the Central Bank and the competent regulatory authorities of both the proposed capital increase and the invitation to convene the General Assembly.
3. Reviewed the company's general business matters and issuance the related decisions.

1. التصديق على محضر إجتماع مجلس الإدارة السابق المنعقد في 2026/8/3 .
2. التوصية بزيادة رأس مال الشركة وذلك بنسبة 100% من رأس مالها قبل الزيادة ، من خلال إصدار أسهم منحة بقيمة 500 مليون درهم، ليصبح رأس مال الشركة مليار درهم إماراتي، مع تعديل المادة (6) من النظام الأساسي بما يتوافق مع ذلك ، ودعوة الجمعية العمومية للإنعقاد للنظر في المقترح ، رهناً بموافقة المصرف المركزي والجهات الرقابية المختصة على مقترح الزيادة وعلى دعوة الجمعية العمومية.
3. تمت مراجعة الأمور العامة المتعلقة بأعمال الشركة وإصدار القرارات بشأنها.

Best regards

وتفضلوا بقبول وافر التحية والتقدير



عمر الأمين
الرئيس التنفيذي
مجموعة أورينت للتأمين

